

HONG KONG
NEW YEAR COUNTDOWN
CONCERT

香港跨年倒數
演唱會

地點：西九文化區藝術公園大草坪
日期／時間：2021年12月31日晚上10:00至2022年1月1日午夜12:30
(會場於晚上8:00開放)

提早入場：請持票觀眾至少提早一小時到達會場，預留充足時間辦理入場手續及保安檢查。

封路措施：演唱會舉行前後將實施封路措施，詳情請留意政府公告。

惡劣天氣：如天氣惡劣，主辦機構有權取消演唱會，詳情請留意相關公告。



DiscoverHongKong.com

查詢：

如有查詢，請透過以下方式聯絡主辦機構：

電話熱線：8102 8180

電郵：info@DiscoverHongKong.com

Facebook Messenger：m.me/discoverhongkong

辦公時間：星期一至五（上午9:00至晚上9:00）；星期六及星期日（上午9:00至下午6:00）

入場須知

場地防疫規定

- 進場需進行體溫檢測。任何有發燒、呼吸道症狀或突然失去味覺／嗅覺的人士應避免參加演唱會並立即就醫。
- 注意手部衛生（即用肥皂和水正確洗手，或在雙手沒有明顯髒污時，使用70-80%的酒精搓手液消毒）。
- 全程妥善佩戴口罩。
- 在公共區域保持適當社交距離。
- 嚴禁飲食及吸煙。

入場規則

- 必須使用「安心出行」手機應用程式掃描場所的二維碼並向場地職員出示已掃描畫面。
- 12至15歲和65歲以上人士或殘疾人士，若於使用「安心出行」手機應用程式遇到困難，可獲豁免掃描場所的二維碼，但仍須填寫表格，登記姓名、香港身份證首四位數字及字母，聯絡電話、到訪日期及入場時間。
- 請預先準備香港身份證及實名門票正本，方便辦理入場手續及保安檢查。
- 一人一票，請按指定座位編號入座。部分座位的觀賞角度受阻。
- 現場不設行李存放區，請妥善保管好自己的個人財物。

場地規則

- 場地不設泊車位，觀眾請使用公共交通工具。
- 違規犯禁：**任何人士若帶有違禁物品，或不遵守場地規則，將被拒絕進場：

嚴禁攜帶以下物品進入場地：

- 危險或有害物品（例如煙花、煙霧劑、爆炸品）
- 任何種類的武器
- 任何非法藥物或非法物質
- 任何玻璃製品及器皿
- 寵物及其他動物，被認為為服務用途之動物（如導盲犬）除外
- 擴音器、喇叭
- 有害、引起混亂、令人反感或妨礙演唱會進行之物品

嚴禁進行以下活動：

- 使用遙控式飛行裝置
- 使用大型攝影及錄影器材進行拍攝（不論任何用途）
- 用作非個人用途的攝影、錄影或任何形式之記錄
- 於會場入口或場內售賣任何物品或服務，或展示任何作售賣用途之物品或服務
- 派發未經授權之印刷品或錄製品
- 未經許可之活動、展示任何旗幟、橫額、標誌或字句，或煽動人群及其他未經許可之公眾集會
- 在場內拋擲或使用任何物件以致構成危險、不必要的阻礙或干擾節目進行、粗言穢語或行為不檢
- 進行任何不安全或其他妨礙演唱會進行之行為
- 在通道上站立及跳舞，或進行任何妨礙其他入場觀眾的活動

- 輪椅席門票只適用於輪椅使用者及其看顧人（須為持票人士）。
- 時刻保持地方清潔，切勿亂拋棄垃圾及隨地吐痰。
- 主辦機構不會對場內演唱會期間第三方顯示或發放的訊息或內容負責。
- 入場規則及場地規則如有更改，恕不另行通知。
- 對於任何不遵守以上規則之人士，主辦機構有權拒絕該等人士進入場地。
- 本入場須知的中英版本如有任何歧義或不一致，概以英文版本為準。

主辦機構：



場地夥伴：

westKowloon
西九文化區

HONG KONG NEW YEAR COUNTDOWN CONCERT

香港跨年倒數 演唱會

Venue: Great Lawn, Art Park, West Kowloon Cultural District
Date/time: 10pm, 31 December 2021 to 12:30am, 1 January 2022
Gate opens at 8pm, 31 December 2021

Early admission: Please arrive at the Concert venue at least one hour in advance for admission and security checking procedures.

Road closure: Surrounding roads will be closed to vehicles before and after the Concert. Please pay attention to government announcements.

Adverse weather: The Organiser reserves the right to cancel the Concert in case of adverse weather. Please pay attention to



[DiscoverHongKong.com](https://www.discoverhongkong.com)

Enquiries:

Please contact the Organiser through the following:

Hotline: 8102 8180

Email address: info@DiscoverHongKong.com

Facebook Messenger: m.me/discoverhongkong

Operation hours: Monday to Friday (9am to 9pm); Saturday and Sunday (9am to 6pm)

Important Notes to the Audience

Anti-epidemic measures at the venue

1. Body temperature screening is required upon entering the venue. Any persons with fever, respiratory symptoms or sudden loss of taste/smell should refrain from attending the Concert and seek medical assistance immediately.
2. Observe hand hygiene (ie wash hands with liquid soap and water properly, or clean hands by rubbing with 70–80% alcohol-based hand sanitiser when hands are not visibly soiled).
3. Wear your face mask at all times.
4. Maintain appropriate social distancing in common areas.
5. No eating, drinking or smoking.

Organiser:



Venue Partner:



Admission rules

6. Scan the 'LeaveHomeSafe' QR code upon entering the venue.
7. Ticket holders who are aged 12-15 and aged 65 or above, and those with disabilities that render use of the app difficult, will be exempted from the requirement of using the app. However, they are required to complete a record form to register their full name, the first four digits or letters of their Hong Kong Identity Card, contact number and the date and time of the visit.
8. Real-name ticketing is strictly enforced. Get your Hong Kong Identity Card and Concert ticket ready for checking, and then undergo the security inspections.
9. Each ticket admits one person for an assigned seat. The view from some seats is partially obstructed.
10. No luggage storage service will be provided. Audience members are advised to take care of their personal belongings.

House rules of the venue

11. Parking areas are not available. Please use public transport.
12. **Strictly forbidden:** Anyone who is found to be in possession of any prohibited items or who does not follow the house rules of the venue will be refused entry to the event:

Items prohibited in the venue:

- (i) Dangerous or hazardous materials (eg fireworks, smoke or gas canisters, explosives)
- (ii) Weapons of any kind
- (iii) Any illegal drugs or substances
- (iv) Any glassware
- (v) Pets or other animals, except approved service animals (eg guide dogs)
- (vi) Amplifiers
- (vii) Other items that the Organiser determines may be harmful, disruptive, offensive or may impede the Concert or any associated facilities

Prohibited activities:

- (i) Remote-controlled flying apparatus
- (ii) Photography, videotaping or recording with large size apparatus or equipment, regardless of the usage purpose
- (iii) Unauthorised photography, videotaping or recording of any kind except for personal use
- (iv) Selling goods or services, or the display of goods or services for sale at the entrance or in the venue
- (v) Distribution of unauthorised printed or recorded materials
- (vi) Unauthorised events or display of any flag, banner, sign or wordings, or incitement of the crowd, and other unauthorised public gatherings
- (vii) Throw or use any objects in the venue to cause danger, unnecessary obstruction or interference with the program, foul language or disorderly conduct
- (viii) Engaging in any unsafe act or other act that may impede the operation of the venue or any associated facility
- (ix) Standing and/or dancing in the passageways, or activities which cause obstruction or disturbance to other audience members

13. Wheelchair seat and minder seat tickets are applicable to wheelchair patrons and their minders (ticket holders) only.
14. Please keep the venue clean. Do not litter or spit.
15. The Organiser shall bear no responsibility for the messages displayed or communicated by any third party during the Concert.
16. Admission rules and house rules of the venue are subject to change without prior notice.
17. The Organiser reserves the right in its sole discretion to require anyone to leave if he/she cannot follow the above-mentioned instructions.
18. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Important Notes, the English version shall prevail.